
  
U I T N O D I G I N G 

 
Bijzondere Algemene Ledenvergadering – Toekomstbestendig Tennisplezier 
 
Beste leden, 
 
Wij nodigen jullie van harte uit voor een bijzondere algemene ledenvergadering van onze 
tennisvereniging. Tijdens deze bijeenkomst willen we een belangrijk voorstel met jullie bespreken dat 
gericht is op het toekomstbestendig maken van onze accommodatie én het vergroten van het 
speelplezier voor al onze leden. 
 
Datum:  Woensdag 25 juni 2025 
Tijd:   19:30 u 
Locatie:  kantine ten Woude 
 
Onderwerp van de vergadering: Voorstel tot het overkappen van 2 of 4 tennisbanen. 
 
We hebben in onze Nieuwsbrieven al eerder toegelicht dat de tennishallen in Nederland aan het 
verdwijnen zijn door de opkomst van de Padelsport. Ook in Heerenveen gebeurt dit, waarbij er 
vooralsnog 2 tennisbanen in de huidige tennishal lijken te blijven bestaan.  
Met het plaatsen van overkappingen op ons eigen terrein willen we het hele jaar door speelcomfort 
bieden – droog bij neerslag en beschermd tegen de zon in warme maanden. Het doel is om onze 
leden meer flexibiliteit te geven, het trainingsaanbod te versterken en de aantrekkelijkheid van onze 
vereniging verder te vergroten voor nu en voor de langere termijn. Hierbij vinden we vanuit het 
bestuur erg belangrijk om de balans tussen recreatief, competitief tennis en onze tennisschool (Vink 
Top Tennis) goed in te richten.  
 
Tijdens de vergadering lichten we de mogelijkheden toe, inclusief een eerste indruk van de plannen, 
de financiële onderbouwing en de impact op het gebruik van de banen. Uiteraard is er ruimte voor 
vragen, ideeën en een stemming over de vervolgstappen.  
Aan het einde van de vergadering zal het bestuur toestemming aan de leden vragen om het 
voorgenomen plan verder uit te diepen en met een definitief plan te gaan komen. 
 
In een latere, nog te plannen Ledenvergadering, zal aan alle leden worden voorgelegd een definitieve 
beslissing te nemen om het bestuur toestemming te geven om het dan voorgelegde plan 
daadwerkelijk uit te gaan voeren. 
 
We hopen op een brede opkomst en rekenen op jullie betrokkenheid en visie. 
 
Met sportieve groet, 
 
Bestuur HTV Ten Woude 


